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Cardenal Parolin:
"Ser pastor és
assumir l'estil de
vida de Jesús"

Article de l'agència de notícies
Flama sobre l'ordenació de vint-
i-nou preveres de l'Opus Dei.
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L'ordenació sacerdotal ha tingut lloc
a la Basílica de Sant Eugeni, a Roma.
Els nous sacerdots són de la
prelatura de l'Opus Dei i procedeixen
d'Espanya, Mèxic, Guatemala, Xile,
Uruguai, Costa d'Ivori, Eslovàquia,



Argentina, Costa Rica, Holanda,
Uganda, Perú i Itàlia.

El secretari d'Estat de la Santa Seu, el
Cardenal Pietro Parolin, ha ordenat
aquest diumenge 6 de setembre a 29
nous sacerdots provinents de 13
països. A l'inici de la litúrgia s'ha
llegit una carta del Sant Pare en la
qual felicita els sacerdots i les seves
famílies, "de manera particular, als
que per causa de l'emergència
sanitària no poden estar presents en
l'ordenació".

En aquesta carta, el Pontífex demana
als nous sacerdots "que considerin
junt a la grandesa del do del
sacerdoci, el significat de rebre'l
precisament en aquests moments de
tant dolor al món, en el qual es fa
especialment palpable la presència
de Crist sofrent i misericordiós"; una
presència - afegeix - "que el Senyor
vol que es realitzi a través del seu
ministeri".



En la carta també els assegura que "a
l'igual que els deixebles,
experimentarem que, amb Ell a bord,
no es naufraga. Perquè aquesta és la
força de Déu: convertir en alguna
cosa bona tot el que ens passa, fins i
tot allò dolent". El Sant Pare conclou
demanant als nous sacerdots que
"per la seva unió amb el Papa facin
sempre realitat aquella aspiració de
sant Josepmaria: 'Tots, amb Pere, a
Jesús per Maria'".

Cardenal Pietro Parolin:
"L'Església us acompanya i us
agraeix el vostre sí"

Durant l'homilia, el cardenal Pietro
Parolin ha esmicolat la figura del bon
pastor, que inspira cada sacerdot a
ser "font de vida, de misericòrdia, de
senzillesa", recordant que "ser pastor
no consisteix en una sèrie de tasques
sinó en assumir un estil de vida". El
pastor, per exemple, "no viu on vol,
sinó on és millor per al ramat". El



pastor "no és tant qui guia als altres
sinó qui comparteix la seva vida amb
les ovelles". La idea de pastor "no es
refereix al govern sinó a la vida, i per
això Jesús caracteritza el bon pastor
com aquell que dóna la vida per les
ovelles".

El secretari d'Estat també ha posat
èmfasi que el ministeri que
assumeixen "és una qüestió de vida" i
els demana que "no ho oblidin mai":
"No es us crida a fer coses sinó a
donar i a compartir la vida i així
podreu realitzar plenament la crida a
actuar "en la persona de Crist'". Així
"podreu encarnar 'l'estil de Jesús'.
Perquè, com escriu sant Josepmaria
Escrivà, el sacerdot -sigui qui sigui-
és sempre un altre Crist".

Després, parlant de les
característiques de pastor, Parolin ha
assegurat que ser pastors avui "vol
dir ser testimonis de misericòrdia",
però també significa "la senzillesa",



que neix - assenyala - "de la
transparència de l'oració i es
manifesta en opcions concretes com
portar una vida ordenada, sense
deixar-se involucrar en mil coses,
que podrien posar en risc la
simplicitat d'un cor dedicat
plenament al Senyor".

Finalment, el cardenal es va referir a
la necessitat de tenir presents la
missió de "portar a tots la veu del
bon pastor, perquè se sentin estimats
per Crist". Això requereix "no ser
introvertits sinó extravertits; no
ansiosos de tenir rellevància sinó
donar a conèixer Jesús". A més,
"requereix conjugar caritat pastoral i
sana creativitat, fidelitat i flexibilitat,
fe i cor disponible; anar a la recerca
dels altres més que esperar-los;
acollir i no rebutjar els interrogants
més complexos d'avui, especialment
els dels joves".



"L'Església us acompanya, tots us
acompanyem amb la nostra pregària;
i l'Església us agraeix el vostre sí,
l'oferiment de tota la vostra vida", ha
conclòs.

Consultar l'original a l'Agència Flama

Agència Flama

pdf | document generat
automàticament des de https://

opusdei.org/ca-ad/article/cardenal-
parolin-ser-pastor-es-assumir-l-estil-de-

vida-de-jesus/ (14/06/2025)

https://www.flama.info/modules.php?id=news&idnew=36542
https://opusdei.org/ca-ad/article/cardenal-parolin-ser-pastor-es-assumir-l-estil-de-vida-de-jesus/
https://opusdei.org/ca-ad/article/cardenal-parolin-ser-pastor-es-assumir-l-estil-de-vida-de-jesus/
https://opusdei.org/ca-ad/article/cardenal-parolin-ser-pastor-es-assumir-l-estil-de-vida-de-jesus/
https://opusdei.org/ca-ad/article/cardenal-parolin-ser-pastor-es-assumir-l-estil-de-vida-de-jesus/

	Cardenal Parolin: "Ser pastor és assumir l'estil de vida de Jesús"

